

A group of men, including President Arafat, are walking outdoors under large, patterned umbrellas. They are dressed in light-colored shirts. The background shows a construction site with scaffolding and a cloudy sky. The text 'P10' is visible in the bottom right corner of the image.

P16

- 

The image displays a collection of 40 various Chinese agricultural machinery brand logos, arranged in a grid-like fashion. The logos include:

- 东方红 (Dongfanghong)**: A red logo with the characters "东方红" and a stylized sun/moon symbol.
- LOVOL**: A blue and white logo with the word "LOVOL" and the tagline "REAL EUROPEAN TECHNOLOGY IMPORTED 欧洲科技 一路传承".
- JOHN DEERE**: A green logo with a leaping deer and the text "JOHN DEERE".
- NEW HOLLAND AGRICULTURE**: A yellow and green logo with a leaf and the text "NEW HOLLAND AGRICULTURE".
- 中国五征 (China Wuzheng)**: A red logo with the characters "五征" and the text "中国五征".
- 山拖泰山 (Shan Tu Taishan)**: A red logo with the characters "山拖泰山".
- Mahindra**: A red and yellow logo with the word "Mahindra".
- SHINELAND**: A blue and white logo with the word "SHINELAND".
- 春 (Chun)**: A red logo with the character "春" and the text "CHUN".
- 翔 (Xiang)**: A red logo with the character "翔" and the text "XIANG".
- 东风 (Dongfeng)**: A red logo with the characters "东风" inside a diamond shape.
- 世纪红 (Shiji Hong)**: A red logo with the characters "世纪红" and a stylized figure.
- 卡特重工 (Cater Heavy Industry)**: A green and red logo with the text "卡特重工 CARTER HEAVY INDUSTRY".
- 洛 (Luo)**: A red logo with the character "洛" and the text "洛 L".
- 福 (Fu)**: A red logo with the character "福" and a stylized figure.
- SKYSEA**: A blue and white logo with the word "SKYSEA".
- 福州 (Fuzhou)**: A blue and white logo with the characters "福州" and the text "FUCHOU".
- 农家 (Nongjia)**: A green logo with the characters "农家" inside a green oval.
- 双箭王 (Shuang Jian Wang)**: A red logo with the characters "双箭王" and a stylized figure.
- SH**: A red and white logo with the letters "SH" inside a green oval.
- 东方之光 (Dongfang Zhi Guang)**: A red logo with the characters "东方之光" and a stylized figure.
- 福民 (Fumin)**: A red logo with the characters "福民" and a stylized figure.
- KYDS 开元刀神 (Kaiyuan Dao Shen)**: A red logo with the text "KYDS 开元刀神".
- 金 (Jin)**: A red logo with the character "金" and a stylized figure.
- 布谷 (Bugu)**: A green logo with the characters "布谷" and a stylized figure.
- HUAXI**: A red logo with the characters "HUAXI" and a stylized figure.
- 千里牛 (Qianli Niu)**: A blue and yellow logo with the characters "千里牛" and a stylized figure.
- 新三王 (Xin San Wang)**: A red logo with the characters "新三王" and a stylized figure.
- 鹿铜 (Lu Tong)**: A red logo with the characters "鹿铜" and a stylized figure.
- 金 (Jin)**: A red logo with the character "金" and a stylized figure.
- 布谷 (Bugu)**: A green logo with the characters "布谷" and a stylized figure.
- YUGONG Machine**: A green and yellow logo with the text "YUGONG Machine".
- 中天石 (Zhong Tian Shi)**: A red logo with the characters "中天石" and a stylized figure.
- 春 (Chun)**: A red logo with the character "春" and the text "CHUN".
- 豪丰 (Haofeng)**: A red logo with the characters "豪丰" and a stylized figure.
- W**: A red logo with the letter "W" inside a red circle.

万方数据

企业纵横

- 22 五征山拖加强员工培训 提升团队整体素质 / 李复堂
- 23 相聚世博 共创美好——上海纽荷兰召开年中经销商会议 / 杨青
- 24 花溪新品拓市场 资源整合育品牌——2010年花溪玉田商务洽谈暨
新产品现场演示会侧记 / 韩晋生 魏建峰 孙康
- 26 山东巨明集团再次当选收获机械分会理事长单位 / 马建忠
- 27 做大秸秆还田机产业 圣和“上线” / 校林
- 28 107名大学生就业五征 / 李太福
- 29 福田雷沃海外业务实现内涵增长 / 田兴鲁
- 30 中国一拖以文化创新求解发展之道 / 郑红
- 32 欣闻一拖给普通员工涨工资 / 朱礼好
- 33 2010年中拖市场半程回眸 / 叶红
- 36 国内收获机品牌产品线观察 / 杨晓蓓
- 39 《意见》缔造四大利好 农机工业前景可期——《国务院关于促进农业
机械化和农机工业又好又快发展的意见》解读 / 珍德
- 46 名企名品

耕读春秋

- 42 农机致富带头人——记安徽省郎溪县农机大户袁正亮 / 孙远杰
孙中
- 43 新疆新源县推广保护性耕作技术的实践与思考 / 张淑荣
- 50 农机购置环节的维权注意事项 / 李明诚

技术天地

- 64 9J—12型自走式鸡饲料喂料机的设计研究 / 史毅伟 赵晋冀
秦秀娟 冯宏波
- 65 浅谈机械维修保养的作用 / 吴元柱
- 67 柴油机机油过量消耗的原因分析与预防 / 李晚侠
- 68 蓄电池的常见故障及检修方法 / 安建军
- 70 玉米秸秆利用概况及秸秆发酵前景展望 / 杨治平
- 72 日光温室用二氧化碳发生器的推广应用 / 高臣
- 74 加强祁县农机安全生产的思考 / 李晋
- 76 秸秆覆盖量对免耕播种机作业质量影响的试验研究 / 薄满如
- 78 关于发展机插秧的思考 / 秦建国 缪小兵

慧眼点击

- 62 三晋青铜农具——锄 / 李三谋 刘毅 计萍



本刊声明：

●凡投寄本刊的文图，除特别声明外，均视为作者默认本刊拥有其作品的专有出版权，并同意为延续传播的需要，将其内容用于数字化传播和编辑成书等。所涉作品的著作权使用费已包含在本刊支付的稿酬中。

●根据中华人民共和国著作权法，本刊发表的所有作品，由作者文责自负。凡因作品涉及侵犯他人权益者，均由作者承担责任，本刊不承担任何连带责任。



《当代农机》期刊是由山西省农机局主管，山西省农机院及山西省农业机械与农业工程学会主办，中国农机工业协会、中国农机互联网、山西省农机新技术服务中心协办的全国综合性农机期刊。具有 30 多年的办刊历史，目前是中国学术期刊（光盘版）全文收录期刊、“万方数据库”全文收录期刊、中国核心期刊（遴选）数据库全文收录期刊，是中国期刊方阵“双百期刊”，是全国农机系统及山西省优秀科技期刊。为大 16 开本，精美印刷，每月 25 日出版，国内外公开发行，每期定价 8 元，全年 12 期 96 元。

《当代农机》集行业性、技术性、实用性和综合性为一体，以“立足农机化、面向大农业、服务新农村”为办刊宗旨，真实地记录我国农机化事业和农机工业的发展轨迹，及时报道我国农机行业的动态；以农机科研、制造、营销、生产、推广和使用等方面的人员为主要读者群，是为农机行业全方位服务的专业媒体；主要栏目有特别关注、本刊特稿、公司报道、市场评析、记者观察、学术交流、政策法规、名企名品、致富能人、用户维权、研发推广、科技讲座等。

新思路 高起点 宽视野

邮发代号:22-189 国际标准刊号:ISSN 1673-632X 国内标准刊号:CN14-1339/S

农机大户的致富园地
知名企业的发布平台
经销代理的信息窗口

社址: 山西省太原市新建路59号
邮编: 030002
电话: 0351-4173403 4187264
传真: 0351-4043287
网址: WWW.ddnjs.com
E-mail: ddnjzjs@163.com
ddnjxsb@163.com



CONTENTS

目次



Contents

Eight new deals push Shanxi strenuously the agricultural mechanization developing	Ling bei jiu Shang zhi gang(9)
Deputy Governor Liu Wei Jia for agricultural people hold the umbrella	Wei ye(10)
Good mountain area peasant good fortune. Xu chun guang	Zheng xia(20)
Domestic brand of harvest machines production line of observation	Yang xiao bei(36)

万方数据

56	要闻动态
58	三晋花絮
60	信息超市
80	编读往来

广告索引

封面	五征集团山拖农机装备有限公司
封2	山西飞象农机制造有限公司
封3	山西省新绛机械厂
封4	中国一拖集团有限公司
插1	山西信联集团实业有限公司
插2	太原田霸机械有限公司
插3	山东常林机械集团股份有限公司
插4	洛阳世英机械制造有限公司